
ورزشی

اظهار نظر عجیب معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان 

داورزنی: تا سال ۲۰۲۰ در والیبال خواهم بود!
سرویس ورزشی-

معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان در اظهار 
نظری عجیب مدعی شــد که تا سال 2020 به فعالیتش در 

والیبال ادامه می دهد.
در شــرایطی که منطق حکم می کرد بــا حضور محمد رضا 
داورزنی در معاونت قهرمانی وزارت ورزش و جوانان و مشغله های 
فراوانــی که وی در این ســمت مهم دارد فــرد دیگری در راس 
فدراســیون والیبال قرار گیرد، حالا داورزنی مدعی شــده که به 

فعالیتش در والیبال تا سال 2020 ادامه می دهد.
معاون ورزش قهرمانــی وزارت و جوانان که همین چند روز 
قبل به جای نصرالله ســجادی انتخاب شــد،  روز گذشته و پس 
از برگزاری مجمع عمومی فدراســیون ژیمناستیک به خبرنگاران 
اظهار داشــت: من عضــو هیئت رئیســه فدراســیون جهانی و 
کنفدراســیون آسیا هستم و تا سال 2020 در والیبال خواهم بود 
اما کارم را در فدراسیون ایران به عنوان سرپرست دنبال می کنم تا 

شرایط مناسبی برای این فدراسیون ایجاد شود. 
وی افزود: هدف گذاری فدراسیون برای المپیک 2020 حضور 
در جمع چهار تیم برتر است و ما در این باره قول داده ایم. والیبال 
در حال حاضر روی یک ریل گذاشــته شــده و حرکتش را انجام 
می دهد و ما تلاش می کنیم که سرعت آن کم نشود و تداوم داشته 
باشد، همه اعضای فدراسیون کار خود را انجام می دهند و من هم 
سرپرستی را دنبال می کنم تا شرایط را برای نفر بعدی مهیا کنیم.
داورزنــی گفت: هفته آینده تور جهانی والیبال ســاحلی در 
جزیره کیش برگزار می شــود و 69 تیم از 26 کشور حضور دارند 
و جایزه آن نیز 100 هزار دلار اســت. تحولی در والیبال ساحلی 
ایجاد شده که نباید کند شود. ما همچنین سال بعد نیز مسابقات 

 زیادی را در پیش داریم.

وی در خصوص انتخاب ســرمربی تیــم ملی والیبال تصریح 
کرد: هر دو گزینه ســرمربیگری تیم ملی به ایران آمده اند و از هر 
دوی آنها برنامــه می گیریم. کولاکوویچ فردا در ایران حضور دارد 
و چهارشنبه نیز برای تماشای بازی های لیگ به سالن می رود، ما 
روز یکشنبه در جلسه  هیئت رئیسه فدراسیون برنامه این دو مربی 
را ارائه می کنیم تا یکی از آنها به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال 

ایران انتخاب شود.
اما به غیراز والیبال، داورزنی روز گذشته در خصوص آخرین 
وضعیت فدراسیون های ورزشی نیز به اظهار نظر پرداخت. وی در 

گفت وگو با پایگاه خبری وزارت ورزش  و جوانان عنوان داشــت: 
مسائل و مشکلاتی در فدراســیون ها در حوزه ورزش  قهرمانی و 
حرفه ای وجود دارد که نیازمند این اســت تــا بعضی از گره ها را 
باز کنیم، گره هایی که عامل سســتی و کنــدی و می توان گفت 
باعث جلوگیری از حرکت بهتر فدراسیون ها می شود. نیازمند این 
هستیم که مســیر حرکت و پیشرفت و پویایی فدراسیون ها را به 
گونه ای هموار کنیم که آنها در حوزه اجرا کمتر با مشکلات مواجه 

شوند و این مشکلات، مانع حرکت و تحقق اهدافشان نشود. 
داورزنی افزود: در حوزه اجرا و تحقق برنامه ها در فدراسیون ها، 
مشکلاتی داریم که بخشی از آن به قوانین دست و پا گیر و بخش 

تیم ملی بسکتبال کشورمان دومین دیدار خود در 
مسابقات غرب آسیا را برابر سوریه برگزار کرد و طی 

آن موفق به کسب برتری شد.
دیدار تیم های ملی بسکتبال ایران و سوریه در چارچوب 
روز دوم مســابقات قهرمانی غرب آســیا دیــروز در محل 
برگــزاری این رقابت ها در امان اردن برگزار شــد و طی آن 
ملی پوشان کشورمان موفق به کسب برتری 92 بر ۴۸ شدند.

شاگردان مهران حاتمی در حالی در دیدار دیروز برابر سوریه 

به برتری دست یافتند که دیدارهای خود در غرب آسیا را با 
پیروزی برابر فلسطین آغاز کردند.پانزدهمین دوره مسابقات 
بسکتبال قهرمانی غرب آسیا  که از روز یکشنبه با حضور 6 
تیم اردن )میزبان(، ایران، فلســطین، سوریه، لبنان و عراق 
در امان آغاز شــد، تا 1۴ بهمن ماه ادامه دارد. در ادامه این 
رقابت ها تیم ملی بسکتبال کشورمان امروز به مصاف لبنان 
می رود. عراق و اردن حریفان بعدی ملی پوشــان بسکتبال 

ایران هستند.

دیگری از آن به دولتی تر کردن فدراسیون ها بر می گردد که برخی 
از امور را در فدراسیون ها کندتر کرده است. دیدگاه من این است 
کــه به این بخش کمک کنم و اگر جایــی نیاز به اصلاح قانون و 
یا نیاز به مصوبه جدیدی وجــود دارد، ورود و اقدام موثر کنیم و 
حرکت به سمت این باشد که فدراسیون ها در روند اجرای برنامه 

هایشان بتوانند با فراغ بال بیشتری حرکت کنند.
محمدرضــا داورزنی ادامه داد: برنامه من این اســت که اولا 
تعریفی از ساختار فدراسیون ها داشته باشیم و ببینیم موانع اجرای 
برنامه ها کجاســت و آنها را رفع کنیم، موضوع دوم بحث اقتصاد 
ورزش  اســت که یکی از عوامل رشــد و بالندگی فدراسیونها و 
ورزش  اســت. باید ببینیم ظرفیت اقتصادی کشور و ظرفیتی که 
خود فدراســیون ها می توانند استفاده کنند چه قدر است و اینکه 
چه قدر از این ظرفیت ها اســتفاده شده و تا چه اندازه می توان از 
آن اســتفاده کرد. محمدرضا داورزنــی همچنین به موارد کلی و 
فراتر از ورزش  قهرمانی از جمله قانون ورزش  کشــور نیز اشاره 
کرد و گفت: مجموعــه وزارتخانه در این خصوص کار می کنند و 
وظیفه بنده کمک به حرکت رو به جلو در رسیدن به اهدافی است 
که فدراســیون ها به عنوان خط مقدم عملیاتی ورزش  قهرمانی و 
حرفه ای ترســیم کرده اند و همچنین به عنوان ستاد پشتیبانی و 

سیاستگذاری و نظارت نیز مسئولیت سنگینی داریم.
وی اظهار امیدواری کرد در یک افق ۴ ساله بتوان در المپیک 
2020 به اهداف حوزه ورزش  قهرمانی رســید و تصریح کرد: به 
زودی اهداف ترسیم شده را در دیوار دفترم نصب و خودم را ملزم 
خواهم کرد با کمک دوستان به اهداف ترسیم شده، چه در موضوع 
ارتقاء جایگاه در میادین بین المللی، چه در تحقق اقتصاد مقاومتی 
و چه در حوزه اقتصاد ورزش  کشــور با استفاده از همه ظرفیت ها 
برسیم، ضمن اینکه باز تعریف ساختار تشکیلاتی فدراسیون ها را 

نیز در دستور کار قرار داده ام.

حدیث دشت عشق

به یاد سردار شهید »علیرضا عاصمی«
 فرمانده تخریبچی

ســردار شــهید علیرضا عاصمی در سال 1۳۴1 
در شهرستان کاشــمر واقع در استان خراسان رضوی 
دیده به جهان گشــود. عاصمي که بیش از 72 ماه در 
اکثر عملیات ها با مســئولیت های مختلف از خط شکن 
تا فرمانده ایفاي نقش کرده اســت، داراي تخصص در 
گروه تخریب بوده و با چاپ کتاب هایی در زمینه جنگ 
و خنثی کــردن مین و انفجــار و... در زمینه آموزش 

همرزمانش گام هایي به یادماندني برداشــته است. ســردار شهید علیرضا عاصمی 
فرماندهي تخریب قرارگاه های خاتم کربلا و نجف را بر عهده داشت.

علیرضا عاصمي ســرانجام در بعد از ظهر شنبه 1۳ دي ماه 1۳65 در سن 2۴ 
ســالگي و در حالی که عضو شورای فرماندهی و مسئول گردان تخریب تیپ ویژه 
پاسداران بود، به همراه همرزمانش در حال خنثی سازی بمب های فرو ریخته شده 
توسط هواپیماهای متجاوز عراقی در باختران به شهادت رسید. او هم اکنون در کنار 
آرامگاه شــهید مدرس در جوار مزار برادر شهیدش در کاشمر آرمیده است. فرازي 
از وصیت نامه شهید علیرضا عاصمی:»مادر و پدر عزیزم مواظب باشید که امتحانات 
الهی، یکی پس از دیگری اجرا می شود و این ما هستیم که باید از خدا بخواهیم که 
لحظه ای ما را به خودمان وا نگذارد. شــاید یکی از علل آمدن من به جبهه همین 
بود که نخواستم خودم را فدای خودخواهی و خودبینی های بعضی بکنم و با آمدن 
به جبهه از لجنزاری که بعضی ســودجویان و فرصت طلبان در شــهر درست کرده 
بودند و زندگی را در خوب خــوردن و خوب زندگی کردن می دیدند، بیرون آمدم 
و در محیطــی الهی و خدایی قرار گرفتم که دیگر کســی برای مقام و منصب کار 
نمی کند و معیار برتری، همان )إنَِّ أکَرَمَکُم عِندَ الَلهّ أتَقاکُم( هست و چیزی که در 
اینجا معنی ندارد، مسئله من و تو است که همه ما هستیم و ید واحد.«کتاب هایي از 
جمله »نگین تخریب« به همت مجید جعفرآبادي، »سردار آفتاب« توسط سالاري و 
با همکاري موسسه فرهنگي هنري ریحانه ولایت، بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش هاي 
دفاع مقدس و بنیاد شهید، »سردار گمنام« توسط دکتر محسن اسماعیلي، »نردبان 

آسمان« در خصوص زندگینامه شهید به چاپ رسیده است.
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وضعیت اسف بار اردوی تیم سوم جهان!

فوتسال دوباره به فراموشی سپرده شد
تیم ملی فوتسال ایران که وارد اردوی آماده سازی 
شده،  ساده ترین امکانات را به بدترین شکل در اختیار 
دارد و مربیان ناچار شــده اند تیــم نصف و نیمه ای را 

دعوت کنند.
 محمد ناظم الشریعه بعد از اتمام هفته بیستم لیگ،  ۳0 
بازیکن را به اردوی تیم ملی فوتســال دعوت کرد. همچنین 
علی صانعی ســرمربی تیم امید هم کــه تیمش را برای بازی 
دوســتانه با اوکراین آماده می کنــد، 20 بازیکن را در کمپ 

تیم های ملی به خط کرده است.
اما در حالی که بسیاری از تیم های مطرح دنیا در بهترین 
وضعیت امکاناتی، اردو برپا کرده اند، تیم ملی ایران که عنوان 
ســومی جهان را یدک می کشد،  از فراهم کردن محل اسکان 

برای بازیکنان عاجز است.
اردوی تیم ملی در حالی تشــکیل شده که ناظم الشریعه 
مجبور اســت به خاطر نبود محل اســکان، ۳0 بازیکن را در 
دو گــروه 15 نفره مورد ارزیابی قرار دهد بنابراین ســرمربی 
تیــم ملی تنها دو روز فرصــت دارد تا پانزده بازیکن تیم ملی 
را کــه تاکنون در اردو نبوده اند بررســی کند. همچنین علی 
صانعی نیز به همین دلیل مجبور شده تیمی ناقص را به اردو 
فراخواند؛ این مربی نزدیک به یک ســال صرف کرده تا از بین 
200 بازیکن از سراسر کشور، ۳0 بازیکن را استعدادیابی کرده 

و برای بازی های آســیایی آماده کند اما در آخرین مرحله به 
دلیل نبود ساده ترین امکانات،  چاره ای جز دعوت نصفه و نیمه 
تیمش نداشته اســت اما اتفاق جالب تر این است که مربیان 
تیم ملی شب ها اردوی تیم را ترک می کنند تا بازیکنان برای 

خواب، اتاق داشته باشند.
از وضعیت نامناســب اســکان ملی پوشــان که بگذریم، 
بحث تکراری البســه تیــم مطرح می شــود. بازیکنان در دو 
روز ابتدایی تشــکیل اردو در حالی از لباس های آل اشپورت 
اســتفاده می کنند که قرارداد فدراســیون فوتبال با این برند 

آلمانی مدت هاست به پایان رسیده است.
موضــوع محل تمریــن تیم ملی امید نیــز یکی دیگر از 
چالش های پیش روی مربیان این تیم است. امیدهای فوتسال 
ایران در حالی که باید در ســالن پیامبر اعظم )ص( به مصاف 
اوکراین بروند، در کمپ تمرین می کنند و فدراســیون فوتبال 
ســالن پیامبر اعظم )ص( را تنها برای دو جلسه تمرین ملی 

پوشان اجاره کرده است.
تیم ملی فوتســال که با تمام کمبودها موفق شــد مقام 
ســومی جام جهانی را کســب کند، وعده های بسیاری برای 
بهبــود امکانات تیم دریافت کرد و البته ســرمربی تیم هم با 
همین شرط حاضر شد قراردادش را تمدید کند اما با تشکیل 
اردوی تیم در چنین شــرایطی این سوال به وجود می آید که 

سجاد گنج زاده قهرمان مسابقات لیگ جهانی کاراته وان فرانسه مدال طلای خود را به روح شهدای حادثه 
پلاسکو اهدا کرد.

نخستین مرحله مسابقات لیگ جهانی )کاراته وان( در سال 2017 به میزبانی فرانسه برگزار شد و سجاد گنج زاده نماینده 
وزن ۸0+ کیلوگرم مردان در فینال مسابقات به مصاف نماینده هلند رفت و با نتیجه 7 بر یک حریف خود را شکست داد و 
به مدال طلا دست یافت. گنج زاده پس از کسب مدال طلا ضمن عرض تسلیت به خانواده بزرگ آتش نشان و ابراز همدردی 

با خانواده  های شهدای حادثه پلاسکو مدال طلای خود را به روح این شهیدان ایثارگر اهدا کرد.

اقدام ارزشمند قهرمان کاراته جهان
گنج زاده مدال طلای خود را به شهدای آتش نشان اهدا کرد

ممانعت از ورود 2 بسکتبالیست آمریکایی به ایران
بازیکنان آمریکایی که با تیم های بســکتبال ایرانی 
قرارداد داشــتند و از کشور خارج شده اند به احتمال زیاد 

نمی توانند به ایران بازگردند.
دونالد ترامپ رئیس جمهور جدید آمریکا با شروع به کارش 
قانونی جدید را تصویب کرد که طبق آن ورود مردم هفت کشــور 
به آمریکا را محدود کرد که نام شــهروندان ایرانی نیز در آن میان 
بود. پس از این رفتار خصمانه و نادرست وزارت امور خارجه ایران 
نیز طی بیانیه ای اعلام کرد که با تمام احترامی که نسبت به مردم 
آمریکا دارد برای حفظ شــان مردم ایران تصمیم به اجرای اصل 
عمل متقابل دارد. با این اتفاق بسکتبالیســت های آمریکایی که 
در ایران شاغل بودند و به دلیل تعطیلات لیگ از کشورمان خارج 
شــده اند به احتمال زیاد نمی توانند وارد کشور شوند و قرارداد و 
دستمزدشــان را از دست می دهند تا ورزشــکاران خود آمریکا از 

جمله قربانیان اول قانون رئیس جمهور خود باشند.
هم اکنون جوزف جونز و جان ادوارد پرینس دو بسکتبالیست 
آمریکایی دانشــگاه آزاد هســتند که از کشــور خارج شــده اند و 
مدیربرنامه هایشــان از وضعیت جدید ابراز نگرانی کرده چرا که به 

احتمال زیاد آنها نمی توانند دوباره به ایران بازگردند.
مدیر برنامه این دو بسکتبالیست دیروز گفت : این دو ورزشکار 

هنوز در فرودگاه دوبی نشســته اند و منتظر هســتند ببینند که 
تغییری در شرایط آنها ایجاد می شود یا نه. آنها می خواهند فصل 
را به پایان برسانند که هنوز احتمال دارد این اتفاق نیفتد. به نظر 
می رسد که در چند روز آینده آنها راهی جز بازگشت به آمریکا را 
نداشــته باشند.وی با بیان اینکه به نظر می رسد آنها نتوانند فصل 
را به پایان برســانند و این خیلی بد اســت که بیکار شوند،گفت: 
تمام زندگی آنها الان در ایران است. نمی توانند حتی لوازم شان را 
بردارند. اگر این دو بازیکن نتوانند لیگ را به پایان برسانند فعالیت 
دوباره آنها در آســیا و اروپا سخت می شود، زیرا الان زمان خوبی 

برای قرارداد بستن نیست.
کوانتین هاســلی بازیکن آمریکایی شهرداری اراک هم که به 
دلیل مشــکلات مالی ایران را ترک کرده بــود اما قرار بود با حل 
این مشکلات به تیمش بازگردد اکنون با این مشکل مواجه است 
که البته به دلیل داشتن پاســپورت کشور گرجستان به احتمال 
زیاد مشــکلش حل خواهد شــد.داکوان کوک ســتاره آمریکایی 
تیم شــیمیدر تهران نیز در تعطیلات لیگ از ایران خارج شده و 
مشخص نیست شــرایط بازگشتش چطور خواهد بود.وضعیت دو 
بسکتبالیست آمریکایی پتروشیمی و یک بازیکن شهرداری تبریز 

هنوز مشخص نیست.

*خسرو قمری در مجمع انتخاباتی ACCبرای عضویت در کنفدراسیون دوچرخه سواری آسیا کاندیدا می شود تا بتواند ریاست 
کمیته پیست آسیا را به دست آورد. دوازدهم اسفند مجمع انتخاباتی کنفدراسیون دوچرخه سواری آسیا برگزار می شود . از 
این رو دچا همکاسری رئیس فدراسیون تایلند که برای پست ریاست کنفدراسیون آسیا کاندیدا شده است، به ایران سفر کرد 
و دیداری با خسرو قمری داشت تا بتواند رای ایران را به دست آورد. او در این دیدار برنامه های خود را نیز ارائه کرد. از ایران 
قرار اســت قمری برای عضویت در کنفدراســیون دوچرخه سواری آسیا کاندیدا شود. 17 نفر تاکنون ثبت نام کرده اند که 1۳ 
نفر از آنها می توانند به عضویت ACC درآیند. پس از آن انتخاباتی بین این 1۳ نفر برگزار می شود و رئیس کمیته های مختلف 

کنفدراسیون را مشخص خواهند کرد. تلاش ایران برای پس گرفتن مجدد ریاست کمیته پیست آسیا است. 
*مهرداد پهلوان زاده از احتمال حضور رئیس جمهور در افتتاحیه مســابقات قهرمانی شطرنج زنان جهان خبر 
داد. مسابقات قهرمانی شطرنج زنان جهان بهمن ماه به میزبانی تهران برگزار خواهد شد که برای اولین بار است 
که رقابت هایی در چنین ســطح در ورزش بانوان ایران برگزار خواهد شد. در جلسه ای که مهرداد پهلوان زاده 
رئیس فدراسیون شطرنج با مســئولان وزارت ورزش و جوانان داشته است برنامه ریزی شده که دکتر روحانی 
رئیس جمهور کشورمان در مراســم افتتاحیه حضور پیدا کند که البته حضور رئیس جمهور هنوز قطعی نشده 
است. پهلوان زاده با اعلام این خبر، همچنین گفت: در مراسم افتتاحیه قهرمانی شطرنج زنان جهان رئیس جمهور 
کشور مولداوی و شــاهزاده تایلند نیز حضور خواهند داشت. فدراسیون شطرنج ایران از سران برخی کشورها 
برای حضور در افتتاحیه دعوت کرده است. مسابقات شطرنج قهرمانی زنان جهان با حضور 63 شطرنج باز از 22 

بهمن ماه آغاز به کار خواهد کرد. 

خواندنی از ورزش ایران

یک عضو شورای عالی فنی وزنه برداری از نحوه برگزاری لیگ برتر و برخی اتفاقات داخل فدراسیون گلایه داشته و عنوان 
کرد در صورت ادامه داشتن این وضعیت، کار به جاهای باریک کشیده می شود.

 مهدی عطار اشرفی مشاور رئیس فدراسیون درباره نحوه برگزاری لیگ برتر وزنه برداری، بی توجهی رئیس  فدراسیون به 
پیش کسوتان و آینده این فدراسیون به اظهار نظر پرداخت که گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:

*وقتی در زمان ریاست آقای مرادی در سال های گذشته لیگ برتر کلید خورد، معتقد بودم که این نوع برگزاری لیگ درست 
نیســت و هیچ گونه خروجی ندارد. وزنه برداری خیلی داراســت اما خیلی خیلی گدا نشان می دهد در حالی که چنین چیزی 
نیست و وزنه برداری از بودجه و اسپانسر خوبی برخوردار است. اخیرا هم می بینید چه هزینه هایی می شود؛ برای نمونه برای 
هر وزنه بردار روزانه ۳00 هزار تومان هزینه می شود که این نشان می دهد پول هست. قرار بود خروجی لیگ سرمایه گذاری بر 
روی جوانان و استعدادیابی باشد و ملی پوشان نباید در مسابقات لیگ شرکت کنند زیرا از ارزش آن چنانی برخوردار نیست و 

حتی ممکن است در آن آسیب ببینند.
* در همین هفته چهارم لیگ اگر کیانوش رستمی آسیب می دید چه کسی پاسخگو بود؟ او در حال استراحت و ریکاوری بود، 
مگر نمی خواهند از وجودش در مسابقات بین المللی استفاده کنند پس چرا گذاشتند در لیگ وزنه بزند؟ در ژاپن، کره جنوبی، 
ازبکســتان و قزاقســتان دیده ام که قهرمانان ملی آنها به کارخانه های بزرگ معرفی می شوند و آنها به عنوان اسپانسر مالی، 
ورزشــکاران را حمایت مالی می کنند. در پایان سال نیز بر حسب موفقیت هایی که ورزشکار به دست آورده از مدیر کارخانه 

تجلیل می شود. این کشورها اصلا لیگ ندارند.
* بارها به آقای مرادی تذکر داده ام و حالا که رئیس فدراسیون شده نباید معلمان خود را فراموش کند. ما برایش رای جمع 
کردیم و او را حمایت کردیم تا رئیس فدراســیون شــود و بهتر از علی مرادی هم نداشتیم. اما برای من جای تاسف و تعجب 
دارد چــرا او تمــام یاران نزدیک خود را ناراحت می کند تا آنها بروند. از طرفی خودش را کنار می کشــد و افرادی را مقابل ما 
می گذارد که از خانواده وزنه برداری نیستند. یک نفر را از بیمارستان خاتم الانبیا به عنوان رئیس کمیته پزشکی منصوب کرده 
است در حالی که ما کسی را داریم که در خود وزنه برداری صاحب نام بوده است. دبیر فدراسیون هم از یک نهاد دیگر آورده 

می شود. بعد این افراد به ما توهین می کنند.
*از بقایای پیشکســوتان وزنه برداری الان آقای پاکیزه  جمع در شــورا مانده که او هم خیلی دلخور است. پاکیزه جمع حکم 
مشاور فنی دارد از او سؤال کنید یک بار شده کادر فنی با او به عنوان مشاور فنی و پیشکسوت تبادل نظر کند. متاسفم که 

از محمد نصیری هم استفاده ابزاری می کنند.
* یک بار خواستم با آقای مرادی دیدار کنم اما برخوردی شد که خیلی ناراحت شدم. من نزدیک به یک ساعت منتظر ماندم 
و بعد به من گفته شد که هر بحثی دارم برای بعد بگذارم. در حالی که در اتاق رئیس باید بر روی من و امثال من باز باشد. 
فایل صوتی را تهیه و برای رئیس فدراســیون فرســتادم و گفتم اوضاع خیلی وخیم اســت نباید دلش را به دو مدال طلای 
المپیک ریو خوش کند چون مربوط به فدراســیون دوساله او نبوده است. من می خواهم بدانم چرا به جای پیشکسوتانی مثل 
کارگرنژاد یا والی، افرادی که عضو این خانواده نیستند مسئولیت می گیرند و به ما توهین می کنند؟ اگر می خواهند با این کار 
ما از فدراسیون برویم باید بدانند ما از فدراسیون نمی رویم چون خانه ماست. مطمئن باشند اگر همین روند ادامه داشته باشد 

کار به جاهای باریک کشیده می شود.

انتقاد عضو شورای عالی فنی از سیاست های رئیس فدراسیون وزنه برداری:
افرادی که عضو این خانواده نیستند مسئولیت می گیرند و به ما توهین می کنند 

تیم ملی دوچرخه سواری جاده ایران احتمالا می تواند به بحرین سفر کرده و در مسابقات قهرمانی آسیا 20۱۷ 
شرکت کند. 

تیم ملی دوچرخه ســواری جاده ایران اســفندماه سال جاری مسابقات قهرمانی آســیا 2017 را پیش رو دارد. از آن جا که 
مسابقات در بحرین برگزار می شود، شنید می شد حضور رکابزنان در این رقابت ها منتفی شده است اما اکنون به نظر می رسد این 
مشکل در حال برطرف شدن است و رکابزنان ایران احتمالا در جاده های بحرین رکاب خواهند زد. حمید عطااللهی، سرپرست 
دبیر فدراسیون دوچرخه سواری در این خصوص گفت: با توجه این که اگر امتیاز مسابقات قهرمانی آسیا را نگیریم در رنکینگ 
انفرادی و تیمی متضرر می شــویم، هم چنین انتخابات کنفدراسیون آسیا را هم در پیش داریم، تمام این مسائل دست به دست 
هم داد تا به این مسابقات برویم. البته هنوز قطعی نشده اما به احتمال زیاد در مسابقات قهرمانی آسیا جاده شرکت خواهیم کرد. 

احتمال حضور رکابزنان جاده در قهرمانی آسیای بحرین
مســابقات تکواندوی آزاد کشــوری مردان از روز هفدهم بهمن ماه در خانه تکواندو آغاز می شود و 
مدال آوران به همراه منتخبین کادر فنی به مسابقات انتخابی ورود به اردوی تیم  ملی راه پیدا خواهند کرد. 
مســابقات قهرمانی آزاد کشوری در گروه مردان از روز یکشنبه 17 بهمن  ماه با حضور 697 تکواندوکار به مدت ۳ 
روز در خانه تکواندو برگزار می شــود. در روز نخست این رقابت ها تکواندوکاران اوزان 6۳-، ۸0-، ۸7- و ۸7+ کیلوگرم 
بــه مصاف یکدیگر می روند، در روز دوم )دوشــنبه – 1۸ بهمن ماه( هوگوپوشــان اوزان 5۸- و 6۸- کیلوگرم بر روی 
شــیاپ چانگ خواهند رفت و در روز پایانی )سه شــنبه – 19 بهمن ماه( این رقابت ها هوگوپوشان وزن های 5۴- و 7۴- 
کیلوگرم به مبارزه می پردازند. مدال آوران به همراه منتخبین کادر فنی به مســابقات انتخابی ورود به اردوی تیم ملی 

تکواندو دعوت می شوند.

آغاز جدال مردان هوگوپوش برای حضور در تیم  ملی

فدراسیون فوتبال چه تغییری را در نگاهش به فوتسال داشته 
اســت؟ پاداش ملی پوشــان که بعد از گذشت چهار ماه هنوز 

پرداخت نشده و اردوی ساده تیم هم در بدترین شکل ممکن 
برگزار می شود.

مسئولان فدراســیون تیر و کمان برای اعزام تیم 
ملی به مسابقات جام جهانی داخل سالن در لاس وگاس 
آمریکا منتظر دریافت ویزا و پاسپورت از سفارت آمریکا 

در ارمنستان هستند. 
رضا کیارستمی دبیر فدراسیون تیروکمان دیروز در پاسخ 
به این پرســش که آیا در صورت دریافت ویزا مشــکلی برای 
اعزام کمانداران به آمریکا نخواهید داشــت، افزود: طی آخرین 
استعلامی که از ســفارت آمریکا در ارمنستان برای اعزام تیم 
ملی تیروکمان جوانان و نوجوانان رشــته های ریکرو و کامپوند 
دختران و پسران دریافت کردیم، هیچ مشکلی تا به این لحظه 
برای اعزام وجود ندارد و طبق روال عادی ثبت نام صورت گرفته 
و بلیت ها نیز تهیه شــده اســت. البته هنوز ویزاها را دریافت 
نکرده ایم و منتظر دریافت ویزا و پاســپورت از ســوی سفارت 
آمریکا در ارمنســتان هســتیم. بنابراین اگر ویزا و پاســپورت 
کمانداران را دریافت کنیم دیگر هیچ مشکلی برای اعزام وجود 

ندارد. 
دبیر فدراســیون گفــت: با توجه به اینکه بیســتم بهمن 
کمانــداران جــوان و نوجوان برای شــرکت در مرحله چهارم 

مســابقات جام جهانی داخل ســالن باید راهی آمریکا شوند، 
امیدوارم تا آخر همین هفته ویزا و پاســپورت کمانداران را از 
سفارت آمریکا در ارمنستان دریافت کنیم تا مشکلی برای اعزام 
وجود نداشــته باشــد. وی گفت: تیم ملی تیروکمان در قالب 
جوانــان و نوجوانان در حدود 11 ورزشــکار و مجید کیان زاد 
)کامپوند بزرگسالان( بیســت بهمن راهی لاس وگاس آمریکا 
خواهند شد و چهارمین مرحله از جام جهانی تیروکمان داخل 
ســالن از 22 بهمن آغــاز و به مدت یک هفتــه ادامه خواهد 
داشت. کیارستمی اضافه کرد: فینال فینالیست های جام جهانی 
تیروکمان نیز بعد از پایــان این رقابتها و ۳0 بهمن در آمریکا 
برگزار می شــود که ما امید زیادی داریم چند نفر از کمانداران 
مــا برای اولین بار به مرحله فینال فینال راه پیدا کنند. وی در 
پایان گفت: در دو مرحله از رقابت های جام جهانی داخل سالن 
تیروکمان که در مراکش و تایلند برگزار شد، کمانداران جوان و 
نوجوان کشورمان موفق به کسب چند مدال طلا، نقره و برنز در 
رشته های ریکرو و کامپوند شدند. این امیدواری وجود دارد که 
در آمریکا نیز با وجود بالا بودن سطح رقابتها، صاحب چندین 

مدال شویم و با افتخار خاک آمریکا را ترک کنیم. 

تیم ملی تیروکمان منتظر دریافت ویزای آمریکا

دژاگه تا پایان فصل به ولفسبورگ پیوست
هافبک تیم ملی فوتبال کشــورمان به ولفسبورگ پیوست و تا پایان فصل 
در تیم ســابق خود بازی می کند. اشکان دژاگه در بازار نقل و انتقالات زمستانی 
با قراردادی رسمی از العربی قطر به ولفسبورگ پیوست و به جایی بازگشت که 
به مدت پنج ســال از سال 2007 تا 2012 در آن تیم بازی کرده بود.به گزارش 
کیکر قرارداد این هافبک ۳0 ساله با ولفسبورگ تا پایان این فصل است.در ادامه 
این گزارش آمده اســت: »این انتقال امروز)دیروز( به صورت رســمی اعلام شد. 
دژاگه تابستان 2012 ولفســبورگ را به سمت انگلستان و تیم فولام ترک کرد 
و پس از دو ســال حضور در لیگ برتر راهی قطر و تیم العربی شد. این هافبک 
ایرانی - آلمانی برای ولفســبورگ در 1۳2 بازی در بوندس لیگا شرکت کرد )که 
موفق شــد 1۸ گل بزنــد و 1۸ پاس گل بدهد( و پیش از ســال 2007 نیز در 

هرتابرلین حضور داشت«.
پرسپولیس خواهان جذب روزبه چشمی

رئیس کمیته نقل و انتقالات ســازمان لیگ وضعیت باشگاه استقلال را در 
 نقل و انتقالات بعد از صدور رای محرومیت از ســوی فیفا تشــریح کرد. فریبرز 
محمودزاده در مورد  محرومیت فیفا برای باشگاه استقلال از جذب بازیکن اظهار 
کرد: براساس مکاتبات فیفا با فدراسیون فوتبال و باشگاه استقلال مبنی بر منع 
 به کارگیری و اســتخدام بازیکن از سوی این باشگاه، سازمان لیگ به  تبعیت از 
این دستور از ثبت قرارداد و صدور مجوز برای بازیکنان  استقلال معذور است. وی 
افزود: در صورتی که محرومیت در نظر گرفته شــده از ســوی فیفا  برای باشگاه 
اســتقلال بعد از پایان نقل و انتقالات نیم فصل) 1۴ بهمن   95( لغو شــود، این 
باشگاه می تواند با توجه به سقف تعداد بازیکنان  تعیین شده، حداکثر سه بازیکن 
آزاد جــذب کند.  رئیس کمیته نقل و انتقالات در مورد وضعیت روزبه چشــمی 
برای  حضور در استقلال نیز گفت: در تاریخ 26 تیرماه 95 همکاری روزبه  چشمی 
با باشــگاه استقلال به صورت توافقی پایان یافت )فسخ قرارداد.(  با توجه به سیر 
اداری فســخ قرارداد، روزبه چشمی در این بازه  زمانی می توانست به هرتیمی که 
مد نظرش بود برود. بنابراین  محرومیت ثبت قرارداد باشــگاه استقلال در زمان 
نقل و انتقالات نیم  فصل شــامل روزبه چشمی هم شده و سازمان لیگ قادر به 
ثبت قرارداد  این بازیکن با باشگاه استقلال تا رفع محرومیت از سوی فیفا نیست. 

در حالیکه  روزبه چشــمی به دلیل محرومیت اســتقلال از نقل و انتقالات 
در برزخ به ســر می برد، مدیر برنامه های این بازیکن دیروز از پیشنهاد باشگاه 

پرسپولیس برای جذب او خبر داد.
جپارف در راه استقلال خوزستان

هافبک ازبکســتانی اســتقلال تهران احتمالا راهی تیم استقلال خوزستان 
خواهد شــد.بعد از اینکه اســتقلالی ها تقریبا از باز شدن پنجره نقل و انتقالاتی 
ناامید شــدند، ظاهرا قرار اســت به مدت نیم فصل جپارف را به تیم اســتقلال 
خوزســتان به صورت قرضی بفرســتند تا این بازیکن بتواند در لیگ قهرمانان 
آســیا هم به میدان برود.بهمن روشــنایی سرپرست تیم استقلال خوزستان در 
این خصوص گفت: درباره انتقال جپارف به تیم ما صحبت هایی شــده اســت. 
اســتقلالی ها به ما پیشنهاد دادند و ما هم این پیشنهاد را پذیرفتیم. البته هنوز 
کارهای نهایی انجام نشده ولی قرار است در صورتی که جپارف به تیم ما بپیوندد، 

پول قرارداد نیم فصلش را ما بدهیم.
دیدار نفتی های لیگ برتر بدون تماشاگران

کمیته مسابقات ســازمان لیگ اعلام کرد: دیدار دو تیم نفت آبادان و نفت 
تهران در هفته بیســتم لیگ برتر بدون حضور تماشــاگر  برگزار می شود. کمیته 
مســابقات اعلام کرد: براساس رای صادره از کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
 دیدار دو تیم نفت آبادان ونفت تهران در هفته بیستم لیگ برتر در روز جمعه 15 

بهمن 95 بدون حضور تماشاگر برگزار می  شود. 
حاجیلو:مثل آب خوردن تهمت از دهان آدم ها بیرون می ریزد

سرپرست تیم فوتبال ســایپا تأکید کرد، صحبت از دست های پشت پرده و 
کمک داوران در صدرنشــینی پرسپولیس بی انصافی است.سرپرست تیم فوتبال 
ســایپا در پاســخ به این پرسش که صدرنشینی پرســپولیس را ناشی از وجود 
دســت های پشــت پرده می دانند، گفت: من به عنوان یک استقلالی که در حال 
حاضر در سایپا مشغول به فعالیت هستم، اعتقاد دارم کسانی که این صحبت ها 
را در مورد پرســپولیس انجام می دهند خیلی بی انصاف و غیرفوتبالی هســتند. 
پرســپولیس تیم بســیار خوبی در این فصل اســت و باکس هجومی این تیم 
وحشتناک است.وی عنوان کرد: این اتهام هایی که به داوران ما می زنند بی جاست 
و متأســفانه در فوتبال ما مثل آب خوردن تهمت از دهان آدم ها بیرون می ریزد 
و این در حالی اســت که آب دهان مان به این راحتی به بیرون ریخته نمی شود. 
جامعه فوتبالی ما در حال تبدیل شدن به بی انصاف ترین آدم هاست. پرسپولیس 
اگر صدرنشــین لیگ اســت به دلیل هماهنگی نفرات این تیم و عملکرد خوب 
در جذب بازیکنان مناســب بوده اســت. حتی مخالفان پرسپولیس نیز باید به 
عملکرد این تیم احترام بگذارند، چرا که تیم خوب، خوب است.سرپرســت تیم 
فوتبال ســایپا در پایان با حمایت از مربیان بــا اخلاق فوتبال ایران گفت: امثال 
فرکی مربی جریان ســاز اخلاقی هستند که تنها آبروی خودشان برای شان مهم 
نیســت. این مربیان که شامل امثال فرکی، جلالی و برانکو هستند نماینده یک 
جریان هســتند و باید در فوتبال بمانند. اگر این نفرات از فوتبال بروند کســانی 
جایگزین شان خواهند شد که از حضورشان شرم تان خواهد آمد. نباید این مربیان 
کاربلد و با شــخصیت را از دست بدهیم تا بعدها با حضور کسانی دیگر صداقت 

و شرافت از بین برود.
شکسته شدن بیش از ۶۵۰ صندلی

 در بازی فولاد - سیاه جامگان
رئیس هیئت فوتبال خوزستان با اشاره به خسارت وارد شده به ورزشگاه غدیر 
اهواز در دیدار فولاد برابر سیاه جامگان در هفته نوزدهم لیگ برتر کشور، گفت: 
در این بازی بیش از 650 صندلی توســط تماشــاگران شکسته شد.عبدالکاظم 
طالقانی در این خصوص،  اظهار کرد: در  این بازی که روز شــنبه همین هفته در 
ورزشگاه غدیر اهواز انجام شد، بیش از 650 صندلی توسط تماشاگران شکسته 
شد، ضمن این که آســیب هایی به آب خوری های موجود در ورزشگاه وارد شد 
و شیشه های محوطه استادیوم نیز شکسته شدند.وی بیان کرد: در حال برآورد 
هزینه خســارت وارد شده هســتیم تا آن را به اطلاع باشــگاه فولاد برسانیم و 

خسارت را دریافت کنیم.
اردوی تیم فوتبال جوانان در آلمان

ســرمربی تیم ملی فوتبال جوانان می گوید این تیم 20 اســفند ماه اردوی 
10 روزه ای را در آلمان برگزار می کند. امیر حســین پیروانی درباره دعوت 27 
بازیکن به اردوی تیم   ملی جوانان اظهار کرد: در این اردو دو، ســه بازیکن جدید 
به تیم پیوســته اند و این آخرین مرحله از اردوی تیم   ملی اســت که بازیکنان 
جدید را دعوت می کنیم. اردوی ما به مدت شش روز در تهران برگزار می شود و 
سعی کردیم در این اردو از بازیکنان ثابت و تاثیرگذار لیگ برتری دعوت نکنیم. 
سرمربی تیم   ملی فوتبال جوانان با بیان این که هنوز نتوانسته اند  همه بازیکنان 
خود را در یک اردو داشته باشند، افزود: در جلسه ای که با کمیته  فنی و جوانان 
و سازمان تیم های ملی برگزار کردیم قرار بر این شد که از 20 اسفند اردویی را 
در تعطیلات لیگ برتر و همزمان با اردوی تیم   ملی بزرگسالان برگزار کنیم. این 
اردو به مدت 10 روز در آلمان برگزار می شود و پس از بازگشت از آلمان خودمان 
را برای جام جهانی آماده می کنیم.او درباره اردوی تیم   ملی در آلمان نیز گفت : در 
این اردو سه دیدار تدارکاتی برگزار می کنیم. دیدار تدارکاتی با یک تیم باشگاهی 

از دانمارک و تیم زیر 2۳ سال هامبورگ در برنامه ما است.
قلعه نویی: از رفتار مسئولان سازمان لیگ تعجب می کنم

امیر قلعه نویی ســرمربی تراکتورســازی در تازه ترین صحبت های خود با 
اعتراض به شیوه برنامه ریزی لیگ گفت: حرف های مسئولان سازمان لیگ نشان 
می دهد که نگاهشــان مغرضانه اســت.  بحث ما از ابتدا این بود که چرا باید  در 
برنامه ریزی دور برگشت مســابقات عدالت برقرار نشود؟ طنز تاریخ است که به 
فینالیست جام حذفی و مدعی قهرمانی می گویند نتیجه نگرفتی. وی ادامه داد: 
چه ایرادی داشت که ما در 6، 7 دیدار زودتر از پرسپولیس بازی کنیم. ما نتایج 
خوبی گرفته ایم و مشــخص نیســت چرا این حرف ها زده می شود. تیم ما دهم 
جدول نیســت که این حرف ها را می زنند. باید واقعاً تأســف خورد.  شک نکنید 
که به قهرمانی امیدوار هســتیم. ما بازی به بازی پیش می رویم ولی نگاه ها باید 
عادلانه باشد. آیا این حرف ها درست است که توسط مسئولی زده شود؟ آن هم 
تیمی که فینالیست جام حذفی است. مردم باید قضاوت کنند که چه خبر است. 
دنبال این هستیم که قهرمان شــویم ولی وقتی این رفتارها را می بینم، تعجب 
می کنم. مربی پرتغالی ما )میگوئل تکســیرا( می گفت »من این رفتارها را هیچ 
کجا ندیده ام.« وقتی این حرف زده می شــود، مردم باقی مسائل را ببینند که به 

نظرم جای تأسف دارد.
سردار آزمون به ویارئال می رود؟

ویارئــال از مدت ها قبل به دنبال یک مهاجم آینده دار اســت تا خط حمله 
خود را تقویت کند. مهاجم مدنظر باشگاه اسپانیایی، سردار آزمون است. ویارئال 
قصد داشــت آزمون را در فصل نقل  و انتقالات زمستانی یا تابستانی جذب کند. 
در حالی که تا دو هفته  پیش به نظر می رسید این امر امکان پذیر نیست ولی تا 
چند روز آینده این قرارداد امضا خواهد شد. ویارئال آماده است مسی ایرانی را به 
خدمــت بگیرد. اولین گامی که این قرارداد انجام گرفت، فروش پاتو به تیانجین 
کوانجین چین بود. باشــگاه اســپانیایی با خروج پاتو، 1۸ میلیون یورو به دست 
خواهد آورد و گام بعدی این باشگاه، متقاعد کردن باشگاه روستوف است. آزمون 
به عنوان بهترین بازیکن آسیایی سال 2016 شناخته شد. لیورپول نیز خواهان 

این بازیکن است و ویارئال باید با باشگاه انگلیسی در این زمینه  رقابت کند.

حمله اینزاگی به برلوسکونی:
 او در کار مربیان دخالت می کند

مهاجم و ســرمربی پیشین میلان به برلوسکونی حمله کرد و او را متهم کرد که 
در کار مربیان دخالت می کند.فیلیپو اینزاگی که اکنون هدایت ونزیا در فوتبال ایتالیا 
را بر عهده دارد، به سیلویو برلوسکونی، مالک پیشین باشگاه میلان حمله کرد.اینزاگی 
در این باره گفت: هر کس ممکن است نظری داشته باشد ولی دوست دارم با رییسی 
در یک باشــگاه کار کنم که خود را عقل کل نداند و در کار مربیان دخالت نکند. او 
هــر وقت که بخواهد در کار مربیان دخالت می کند و هر چیزی که نظرش باشــد را 
به مربیان انتقال می دهد.اینزاگی درباره ظهور پدیده ای چون جانلوییجی دوناروما در 
میلان گفت: او بوفون جدید فوتبال ایتالیا خواهد بود و پیشــرفت خواهد کرد و بهتر 
از این خواهد شــد. میلان باید به این بازیکن ببالد. البته تنها دوناردوما پدیده میلان 
نیســت. لوکاتلی دیگر بازیکن جوانی اســت که خیلی نظر من را به خود جلب کرده 
است. حتم دارم او نیز به بازیکن بزرگی تبدیل می شود.مهاجم سابق میلان که نام او 
یادآور دوران شــکوه این تیم ایتالیایی است، درباره افت این تیم نیز گفت: خیلی به 
میلان علاقه دارم و نمی توانم خود را جدا از این تیم بدانم. هواداران میلان به قهرمانی 
در لیگ قهرمانان اروپا و حضور در مراحل پایانی عادت کردند و همیشه شنیدن سرود 
لیگ قهرمانان در ســن سیرو، به موضوعی عادی تبدیل شده بود ولی متاسفانه الان 
تیم حتی نمی تواند سهمیه کسب کند و این ناامید کننده است. امیدوارم میلان رفته 

رفته به همان دوران بازگردد چراکه هواداران میلان شایسته بیش از اینها هستند.
مورینیو: شواین اشتایگر با ما می ماند

ســرمربی منچستریونایتد در نشســت خبری بعد از مسابقه تیمش برابر ویگان 
شــرکت و تاکید کرد هافبــک آلمانی تیمش در این تیم می ماند. منچســتریونایتد 
یکشــنبه شــب در جام حذفی انگلیس در خانه به دیدار ویگان رفت و موفق شــد 
بــا نتیجه  پر گل چهار بر صفر حریف خودش را شکســت بدهد.ژوزه مورینیو بعد از 
صعود تیمش به مرحله  یک هشتم نهایی جام حذفی انگلیس گفت : بازی خوبی را به 
نمایش گذاشــتیم. به همین خاطر از عملکرد بازیکنانم راضی هستم. بهترین بازیکن 
این دیدار، باســتین شــواین اشتایگر  بود که با زدن یک گل و یک پاس گل بهترین 
بازیکن زمین شناخته شد. مورینیو بعد از مسابقه درباره این هافبک آلمانی گفت : او با 
ما خواهد ماند و در فهرست تیم برای لیگ اروپا حضور خواهد داشت. دو جای خالی 
در تیم داریم. با رفتن ممفیس دپای و مورگان اشــنایدرلین، در خط هافبک نیاز به 
بازیکن داریم. به همین خاطر روی شواین اشتایگر حساب باز کردیم. 90  دقیقه بازی 
برای او سخت بود ولی این مهم بود تا بدن مان این حجم فشار را تحمل کند. او یک 
بازیکن حرفه ای است. وقتی بازی نمی کند نیز حرفه ای باقی می ماند. بازی های زیادی 
در ادامه فصل داریم و او از گزینه های ما خواهد بود.  ســرمربی یونایتد ادامه  داد: در 
یک شــانزدهم نهایی لیگ اروپا قرار داریم و به مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 
هم رسیدیم و در جام اتحادیه نیز به فینال راه یافتیم. همه این بازی ها سخت هستند 
و فشردگی و ســختی رقابت ها همچنان برای ما بالاست. در لیگ برتر هم بازی های 

زیادی داریم که البته باید بگویم رسیدن به چلسی کار غیرممکنی است.
استفاده از تکنولوژی خط دروازه 

در دستور کار مدیران لالیگا
به دنبال اشــتباه جنجال برانگیز داور بازی تیم های بارسلونا و بتیس، مسئولان 
سازمان لیگ دسته اول فوتبال اسپانیا به فکر صدور مجوز استفاده از تکنولوژی برای 
کمک به داوران افتاده اند.موفقیت آمیز بودن اســتفاده از تکنولوژی خط دروازه برای 
کمک به داوران جهت تشخیص عبور توپ از خط دوازه ها در سایر لیگ های اروپایی، 
اکنون لالیگای اسپانیا نیز در اندیشه استفاده از این تکنولوژی در فصل آینده و حتی 
تکنولوژی کمک داور تصویری در فصول بعد اســت.بحث استفاده از تکنولوژی برای 
کمک به داوران لالیگا از چندی پیش مطرح بود اما اشتباه محرز داور بازی بارسلونا و 
رئال بتیس برای عدم تشخیص عبور توپ بارسایی ها از خط دروازه بتیس حالا سبب 
شده است که بیش از پیش روی مسئولان سازمان لیگ اسپانیا برای استفاده از این 
تکنولوژی فشــار وارد شــود.به گزارش رادیو کادنا کوپه اسپانیا، از فصل آینده نیز به 
احتمال فراوان از تکنولوژی خط دروازه در بازی های لالیگا استفاده می شود احتمالاً از 
تکنولوژی کمک داور ویدئویی هم در مقاطع پایانی همان فصل مثلًا در مراحل پایانی 

جام حذفی اسپانیا نیز به صورت آزمایشی استفاده خواهد شد.
جیانی سرمربی جدید تیم ملی والیبال آلمان 

ملی پوش پیشــین تیم والیبال ایتالیا به عنوان ســرمربی جدید تیم ملی آلمان 
انتخاب شــد.آندره آ جیانی، ملی پوش پیشین تیم والیبال ایتالیا و یکی از گزینه های 
هدایــت تیم ملی والیبال ایران به عنوان ســرمربی جدید تیم ملــی آلمان انتخاب 
شــد.توماس کرون، رئیس فدراســیون والیبال آلمان ضمن تأیید این مطلب گفت: 
جیانی، ســرمربی جدید تیم ملی ماست. ما با هم به توافق رسیده ایم و قرارداد نهایی 
در چند روز آینده امضا خواهد شــد.جیانی جانشین ویتال هاینن بلژیکی خواهد شد 
که در سال های 2012 تا 2016 سرمربی ژرمن ها بود و با این تیم به مقام سوم جهان 

در سال 201۴ رسید ولی نتوانست به المپیک ریو راه پیدا کند.
لطمه ای که  ترامپ به نامزدی آمریکا 

برای میزبانی المپیک ۲۰۲۴ می زند
دســتور اخیر ترامپ مبنی بر ممنوعیت ورود مهاجران برخی کشورها به آمریکا 
ضربه ای جدی به نامزدی این کشور برای بازی های المپیک 202۴ خواهد زد. دستور 
دونالد ترامپ، رئیس جمهور جدید آمریکا برای ممنوعیت ورود پناهجویان به آمریکا 
برای چهار ماه و تعلیق سه ماهه حضور شهروندان هفت کشور، انتقادات و واکنش های 
زیادی را در جامعه جهانی ورزش به همراه داشته و ورزشکاران این تصمیم ترامپ را 
محکوم کرده اند.بر اساس گزارش منتشر شده در رسانه های معتبر جهان و حتی خود 
رسانه های آمریکایی از جمله نشریه معتبر »یو اسِ تودی«، سیاست ممنوعیت ورود 
مهاجران به آمریکا که با دستور ترامپ اجرایی می شود، می تواند به درخواست میزبانی 
آمریــکا برای بازی های المپیک 202۴ لطمه بزند و تأثیری منفی روی کاندیداتوری 
این کشــور خواهد گذاشت. آمریکایی ها خواهان کســب میزبانی المپیک 202۴ در 
لس آنجلس هستند.مو فرح، دونده بریتانیایی و قهرمان المپیک که اصالتی سومالیایی 
دارد )یکی از کشــورهایی که از ورود به آمریکا منع شــده اند( از ترامپ انتقاد کرد و 
گفــت که این حس به او داده شــده که »یک بیگانه« اســت.لس آنجلس آمریکا در 
کنار پاریس فرانسه و بوداپســت مجارستان سه شهری هستند که خواهان میزبانی 
بازی های المپیک 202۴ هســتند. قرار است در پایان سال میلادی جاری )2017(، 
میزبان بازی های المپیک 202۴ توســط آرای اعضای کمیته بین   المللی المپیک در 
نشســت IOC در لیمای پرو مشخص شــود.ریچارد پترکین، عضو کمیته بین   المللی 
المپیک هم که یکی از افرادی است که حق رأی در فرایند انتخاب میزبان بازی های 
المپیک 202۴ دارد، ضمن محکوم کردن دستور اخیر ترامپ در خصوص ممنوعیت 
ورود مهاجران به آمریکا، یک سری توئیت در حساب کاربری خود در شبکه اجتماعی 
»توئیتر« منتشــر کرده که به این اشاره می کند که ممکن است آمریکا با این قوانین 

جدید شانس میزبانی المپیک 202۴ را از دست بدهد.

دومین پیروزی بسکتبالیست های ایران در غرب آسیا


